
Protokół nr 41/2013

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 22 kwietnia 2013 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Miasta Luboń.

2. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Luboń na lata 
2008-2017.”

3. Wolne głosy i wnioski
4. Przyjecie protokołu nr 40

Ad. 1

1. Pnia Dorota Smok oraz Renata Ziomkiewicz – Raduła, przedstawicielki biura Aqanet 
zreferowały komisji Regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie
Miasta Luboń. Dokument reguluje przede wszystkim
- zasady zawierania umów
- sposoby rozliczeń między odbiorca a zakładem
- warunki przyłączenia do sieci

Po zapoznaniu się z regulaminem, przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.

Nieobecny/na: 0

Wynik głosowania:

za pozytywnym opiniowaniem  – 8 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          – 2 radnych

Komisja wydała pozytywną opinie o projekcie uchwały

Ad. 2

Pan Marin Ługowiak przedstawiciel Lider Projekt Sp. z o.o. oraz pracownik UM Luboń Pani Anna 
Nawrocka, zreferowali komisji prace nad Strategią Rozwoju Miasta. Głównym problemem 
opracowania, okazało się za duże zaludnienie oraz zbyt mała możliwości inwestycyjne miasta. Luboń 
nie nadąża z budowa niezbędnej infrastruktury, która powinna towarzyszyć osiedlom mieszkaniowym,



przez co odczucie komfortu mieszkańców bardzo spadło.  Dlatego też, w strategii położono największy
nacisk na odzyskanie w mieście funkcji gospodarczych.  Podstawa do opracowania tego dokumentu 
były również ankiety, w których wzięło udział 200. mieszkańców oraz 50. przedsiębiorców. Poprzez 
ankiety, twórcy strategii, chcieli ustalić poziom zadowolenia mieszkańców, ich poczucie komfortu oraz 
odbiór zagrożeń. Strategia została również uzgadniana pod względem środowiskowym i otrzymała 
pozytywną opinię.

Przewodniczący Bielawski złożył wniosek  w sprawie budowy linii tramwajowej na odcinku 
Poznań  - Luboń po stronie wschodniej torów kolejowych. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie swój wniosek

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.

Nieobecny/na: od godz. 19.30 radny R.Mania

W głosowaniu nie brało udziału 2 radnych ( radny Samulczyk i Mączkowiak)

Wynik głosowania:

za przyjęciem wniosku           – 2 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          – 5 radnych

Poprawka do Strategii Miasta została przyjęta

Po zapoznaniu się komisji z Strategia Rozwoju Miasta na lata 2008 - 2017, przewodniczący 
poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały

W głosowaniu wzięło udział 7 radnych.

Nieobecny/na: od godz. 19.30 radny R. Mania

W głosowaniu nie brało udziału 2 radnych ( radny Samulczyk i Mączkowiak)

Wynik głosowania:

za przyjęciem wniosku           – 5 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          – 2 radnych

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Ad. 3

Przewodniczący odczytał informacje od Pani Moniki Nawrot dot. wniosku Państwa 
Domagałów (zał. – radny Bielawski). Komisja zajmowała się wnioskiem na 39. posiedzeniu w 
dn. 25.03 br

Następnie przewodniczący Bielawski odczytał wnioski radnego Rafała Mani dot.:
1. Nieczytelnego oznakowania ul. Poniatowskiego
2. Reorganizacji sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Sobieskiego i targowej



3. Likwidacji trójkątnej wysepki na skrzyżowaniu ulic Poznańska / buczka
(załączniki – radny Bielawski)

Radny Samulczyk zreferował przebieg rozmowy z właścicielem firmy Pol Agri dot. konfliktu 
sąsiedzkiego na ul. Paderewskiego, spowodowanego parkowaniem tirów na terenie firmy. 
Skonfliktowane strony nie mogą dojść do porozumienia.

Ad.4

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjecie protokołu nr 40
Przebieg głosowania

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.

Nieobecny/na: radny Rafał Mania

Wynik głosowania:

za przyjęciem wniosku           – 7 radnych

przeciw           – 0 radnych

wstrzymało się od głosu          – 1 radnych

Komisja przyjęła protokół

Przewodniczący

Sekretarz

 


